

Summer 2024

Posting period: February 1– February 15th, 2024

Deadline to apply: February 15th, 2024

Salary: \$9625/ course (including vacation pay).

The Department of History and Classical Studies is inviting applications to teach a course in summer 2024. Please complete the online application form [and](#) upload required documents. Applications will be ranked according to the collective agreement between McGill University and the MCLIU. Preference will be given to the qualified applicant with the most priority points. McGill University is committed to equity in employment and diversity. All qualified applicants are encouraged to apply; however, Canadians and permanent residents will be given priority. McGill University is an English-language university where most teaching and research activities are conducted in the English language, thereby requiring English communication both verbally and in writing.

Please note that this course will be allocated to a member using an exemption as per article 15.03.03 of the MCLIU collective agreement.

This posting will expire at 00:00 am the day of the deadline to apply. You have until midnight the day before the deadline to apply to submit your application

For any questions, please contact jobsearch.history@mcgill.ca

HIST 315 – Themes: World History

Historical phenomena that transcend the boundaries of nation-status and contributed to the long-term development of globalization.

May 1st – June 3, 2024: Monday, Tuesday, Wednesday & Thursday 08:35-10:55

Teaching Qualification Requirements:

Education: PHD or ABD in World history or related field required. Expertise in world history.

Experience: Teaching experience in related coursework at the university level preferred.

Été 2024 – Poste de chargé de cours

Période d’affichage : 1- 15 février 2024

Date limite de candidature : 15 février 2024

Salaire : \$9625 par cours (incluant la prime de congés)

Le Département d’Histoire et d’Études classiques invite des candidatures pour enseigner un cours durant la session d’été 2024. Merci de compléter le formulaire de candidature en ligne et de télécharger les documents nécessaires afférents. Les candidatures seront classées selon l’accord collectif entre l’Université McGill et la MCLIU. Une préférence sera accordée au candidat ou à la candidate qualifié-e ayant le plus de points de priorité. L’Université McGill est attachée à l’équité à l’accès à l’emploi et à la diversité. Tou-te-s les candidat-e-s qualifié-e-s sont encouragé-e-s à postuler; une priorité sera toutefois accordée aux Canadien-ne-s et aux résident-e-s permanent-e-s. L’Université McGill est une institution de langue anglaise dans laquelle la majorité des activités d’enseignement et de recherche s’effectuent en langue anglaise, rendant essentielle l’utilisation de l’anglais pour la communication orale et écrite.

Veillez noter que ce cours sera attribué à un membre utilisant une exemption conformément à l'article 15.03.03 de la convention collective du MCLIU.

Cette annonce expirera à 00h00 le jour de la date limite pour postuler. Vous avez jusqu'à minuit la veille de la date limite pour déposer votre candidature

Pour toute question, adressez-vous à jobsearch.history@mcgill.ca

HIST 315 - Thèmes : Histoire mondial

Des phénomènes historiques qui transcendent les frontières du statut de nation et ont contribué au développement à long terme de la mondialisation.

1^{re} mai – 3 juin 2024 : Lundi, Mardi, Mercredi & Jeudi 08:35-10 :55

Qualifications académiques requises :

Éducation : Doctorat ou ABD en histoire mondiale ou dans un domaine connexe requis.
Expertise en histoire du monde.

Expérience : Expérience d'enseignement dans des cours connexes au niveau universitaire de préférence

